
Z á p i s n i c a
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v     Margecanoch konaného dňa 7.10.2013  

K     bodu 1. Otvorenie zasadnutia  
Zasadnutie otvoril a viedol starosta obce Ing. Petrik. 
Prítomní podľa priloženej prezenčnej listiny.
Odsúhlasenie programu v zmysle pozvánky
Hlasovanie 8-0
Neprítomní : Mgr.Dubecký

K     bodu 2. Určenie návrhovej komisie a     overovateľov zápisnice  
Overovatelia zápisnice :  Ing.Jakubišin, p.Keruľ M.
Návrhová komisia :  Judr.Šima, Bc.Kaľavský
Schválené -  jednohlasne
Hlasovanie 8-0

K     bodu 3. Kontrola uznesenia  
Uznesenie  21  F1.  –  bude  riešené  na  zasadnutí  komisie  pre  výstavbu  ,  verejný  poriadok, 
životné prostredie, cestovný ruch a iné vzťahy  
p.Starosta –  v komisii  by  bolo  vhodné  sa  zapodievať  aj  otázkou  riešenia  prívodu 
energetických sietí do lokality Drevoskládka
Ing.Jakubišin –  zvoláme aj  vlastníkov pozemkov (potencionálnych  stavebníkov)  v lokalite 
a prerokujeme možnosť spolufinancovania inžinierskych sietí. Bol som osobne pozrieť miesta 
čiernych  skládok  v lokalite  avšak  žiadne  som tam  nevidel.  Sú  tam kpy  hliny  zo  stavby 
p.Kalického P., ktoré sľúbil po ukončení výstavby RD odstrániť. Čo sa týka p.Petkáča, ten 
jazdí  lesnými  strojmi  po  súkromných  pozemkoch  a mali  by  si  to  riešiť  vlastníci  týchto 
pozemkov.
Uznesenie : OZ berie na vedomie kontrolu uznesenia zo zasadnutia OZ dňa 23.09.2013.

K     bodu 4. Pripomienky a     návrhy občanov  
p.Uličný – boli mi doručené dohody o kompostovaní. Po vyhodnotení konštatujem, že viac 
ako  50%  občanov  dohody  s obcou  podpísalo  a nie  je  potrebné  zabezpečovať  likvidáciu 
BRKO externou firmou.

K     bodu 5. Schválenie výšky nájmu a     konkrétneho bytu pre nájomcov v     novostavbe 9b.j.   
Školská
p.Starosta – rozdiely vo výške nájomného v jednotlivých bytoch sú spôsobené nie len ich 
rozdielnou  výmerou,  ale  aj  rozdielnou  dotáciou  pre  byty  na  prízemí  (rekonštrukcia 
jestvujúcich  priestorov)  a na  poschodí  (nadstavba).  Byty  sú  kategorizované  ako  nižšieho 
štandardu , avšak úrovňou ho prevyšujú.  Škoda, že sme sa odklonili od pôvodnej filozofie 
prideliť byty hlavne starším občanom, hlavne v súvislosti so zámerom v priestoroch bývalej 
MŠ zriadiť denný stacionár pre seniorov.
Ing.Novotová – myslím si, že je to v poriadku, lebo starší ľudia majú kde bývať, ale mladí 
vlastné bývanie nemajú a mali sme veľmi veľa žiadostí o pridelenie bytu od mladých ľudí.
Ing.Machilová – oboznámila poslancov s výsledkami losovania o pridelenie konkrétneho bytu
Uznesenie : OZ schvaľuje výšku mesačného nájmu v obecných  nájomnom bytoch bytového 
domu  Školská 594/2A Margecany, a to v sume za :
a/ byt č. 1 plocha 26,15 m2 - 34,30  €/mesiac



b/ byt č. 2 plocha 25,96 m2 - 34,06  €/mesiac
c/ byt č. 3 plocha 26,47 m2  - 34,72  €/mesiac
d/ byt č. 4 plocha 28,06 m2  - 52,16  €/mesiac
e/ byt č. 5 plocha 26,74 m2  - 49,71  €/mesiac
f/ byt č. 6 plocha 48,26 m2  - 89,72 €/mesiac                     
g/ byt č. 7 plocha 28,06 m2  - 52,16  €/mesiac                     
h/ byt č. 8 plocha 26,74 m2  - 49,71  €/mesiac                    
ch/ byt č. 9 plocha 48,26 m2  - 89,72  €/mesiac
Hlasovanie 8-0
Uznesenie : OZ schvaľuje prenájom bytových priestorov v obecnom bytovom dome Školská 
594/2A Margecany, a to:
a/ byt č. 1 pre nájomcu – Katarína Bartková, bytom Dlhá 20 Margecany
b/ byt č. 2 pre nájomcu – Imrich Bednár, bytom Bystrá 42 Margecany
c/ byt č. 3 pre nájomcu – Tibor Račko, bytom  Samota 453 Margecany
d/ byt č. 4 pre nájomcu – Barbora Fottová, bytom Hornádska 6 Margecany
e/ byt č. 5 pre nájomcu –  Marcela  Kipikašová  a Andrea  Kipikašová,  bytom  Okružná 
423 Jaklovce
f/ byt č. 6 pre nájomcu – Antónia Engeľová  a Emil Engeľ, bytom Margecany
g/ byt č. 7 pre nájomcu – Štefan Takáč, bytom Trieda SNP 478 Košice
h/ byt č. 8 pre nájomcu – Miroslav Petrík, bytom Jarná 38 Margecany
ch/ byt č.9 pre nájomcu –  Margita  Kaľavská  a Michaela  Kaľavská,  bytom  Veterná  8 
Margecany 
Hlasovanie 8-0

K     bodu 6. Úprava rozpočtu obce  
p.Starosta – začali sme robiť vysprávky poškodených miestnych komunikácii a zistili sme, že 
zbíjacie kladivo, ktoré na obci používame, je na tieto účely málo výkonné a potrebovali by 
sme  zakúpiť  výkonnejšie.  Cesty  sme  vyspravovali  teplou  zmesou,  aj  keď  sme  pôvodne 
uvažovali  o použití  studenej.  Táto je však 3-5 krát drahšia.  Po získaní skúsenosti  budeme 
rokovať s PPVS Poprad o možnosti robiť vysprávky ciest v obci po ich zásahoch. Na budúci 
rok opravíme aj kanalizačné poklopy a cestné vpuste na miestnych komunikáciách. 
Ing.Machilová – na nákup kladiva presunieme 700 € z dohôd, kde máte nižšie čerpanie ako 
sme predpokladali. 
Uznesenie : OZ schvaľuje rozpočtové opatrenie č.5
Hlasovanie 8-0

K     bodu 7. Došlé žiadosti  
Neboli predložené žiadne.

K     bodu 8. Rôzne  
p.Starosta –  navrhujem,  aby  sme  schválili  dotácie  vo  výške  400€  na  jeden  byt,  pre 
nájomníkov  na nákup zariaďovacích  predmetov  do bytov  nižšieho  štandardu.  Výška bola 
stanovená na základe vykonaného prieskumu trhu.
Uznesenie : OZ schvaľuje poskytnutie jednorazových dávok sociálnej výpomoci nájomcom 
bytov nižšieho štandardu v bytovom dome Školská  594/2A   Margecany účelovo viazanú na 
nákup vybavenia nájomného bytu vo výške 400 € /byt za nasledovných podmienok:

Príjemca dávky je povinný kúpu vybavenia preukázať predložením nadobúdacieho dokladu.



Dávka sociálnej výpomoci bude príjemcovi dávky vyplatená v skutočnej výške vynaložených 
nákladov na kúpu jednotlivého vybavenia,  najviac však do výšky hodnoty určenej v tomto 
uznesení. 

Hlasovanie 8-0

K bodu 9. Diskusia
p.Mesároš – myslím si, že zamestnanci, ktorí robia asfaltérske práce by si zaslúžili nejakú 
odmenu.
p.Starosta – robia to v pracovnom čase za čo poberajú dohodnutú mzdu. Práce nad rámec 
dohody sa stále snažíme nejako zvlášť oceniť.
p.Starosta – bol, za mnou p. Kráľ J., že jeho syn by chcel stavať v lokalite Pod Hôrou. Mali 
by sme sa začať vážnejšie zaoberať technickými záležitosťami s tým spojenými (cesty, siete, 
čistička).  Mám  informácie,  že  vodárne  a plynárne  do  sietí  investovať  nebudú,  energetici 
možno. Obec preverí možnosť získať dotácie na obdobie rokov 2014-2020 z fondov EÚ. Bolo 
by  vhodné  vypracovať  k tomu  nejakú dokumentáciu  rozsah  ktorej  by  sme  mali  stanoviť. 
Najprv by to mala prerokovať príslušná komisia. Pozemkovými úpravami sme dosiahli,  že 
v lokalite sa vytvorili stavebné pozemky, avšak bez sietí a komunikácií stavby nie je možné 
realizovať.
Judr.Šima – ak ľudia chcú stavať, ale nie sú tam siete, ako to môžeme riešiť?
p.Starosta –  je  možná  dohoda  so  stavebníkmi,  že  si  vybudujú  prípojky  sami  a obec  im 
prispeje v takom rozsahu, aby bola do lokality dotiahnutá dimenzia vyhovujúca pre napojenie 
viacerých stavebníkov.
Ing.Jakubišin –  v lokalite  Drevoskládky  sú  predpoklady,  aby  tam ľudia  stavali.  Siete  sú 
v potrebnej dimenzii privedené k obecným bytovkám. Bolo by vhodné, aby zamestnanci OcÚ 
predložili komisii koncepciu rozvoja obvodu.
p.Starosta – FS Jadlovec ste všetci poslanci pozvaní na Margecianské fajnoty, ktoré začínajú 
o 10,00 hod. s bohatým programom. O 13,00 hod. sa uskutoční aj posedenie s dôchodcami pri 
príležitosti  Mesiaca  úcty  k starším  s očakávanou  účasťou  250  seniorov.  V Hlásniku  som 
poďakoval všetkým, ktorí mi dali hlas na petičný hárok pre kandidatúru na poslanca VÚC.
Bc.Kaľavský – chcem Vám odovzdať poďakovanie p. farára za výstavbu parkovísk v okolí 
kostola. Veľmi to pomohlo riešiť dopravnú situáciu.
Ing.Keruľ – obec v piatok 18.10.2013 organizuje pre zamestnancov rekondičný deň, na ktorý 
ste poslanci srdečne pozvaní.
p.Starosta – pri čistení priehrady sme už vyviezli 5 plných kontajnerov odpadu.
p.Mesároš – je to vidno na čistote brehov priehrady.
p.Starosta – p. Uličná dostane ocenenie – Plaketu prednostu KSK – za celoživotnú činnosť 
v oblasti školstva, kultúry a folklóru.

Zapísal : Bc. Miroslav Kaľavský

Ing. Igor Petrik –starosta obce



Overovatelia : Ing. Dušan Jakubišin .........................................
 
                        Marián Keruľ            .........................................


